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有些科學家做了一些檢測。他們查驗馬桶坐墊和手機是否有細菌。

馬桶坐墊顯示僅有兩百多處沾染細菌。然而，手機卻有將近一千五百

處有細菌。這比馬桶坐墊多出許多。這不是件好事，因為細菌會使人

生病。想想看。我們每天使用手機。然後我們會去我們的碰臉、書桌

和其他物品。我們把細菌散佈到每樣東西上。所以，我們都應該更常

清潔手機。我們也應該更常洗手。 

 

馬桶坐墊 toilet seat    細菌 bacteria    處/地點 spot 
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Some scientists did some tests. They checked toilet seats and cell 

phones for bacteria. The toilet seats showed just over 200 spots of bacteria. 

However, the cell phones had almost 1,500 spots. That’s a lot more than 

the toilet seats. That’s not good because the bacteria can make us sick. 

Think about it. We use our cell phones every day. Then, we touch our faces, 

desks, and other things. We put the bacteria on everything. So, we should 

all clean our cell phones more often. We should also wash our hands more 

often.  


